
Proces-verbal
Tncheiat Tn §edinja Comisiei de patrimoniu din data

de 31 mai 2024, ora 13.30

§edinta s-a desfa9urat prin mijloace electronice, prin interrnediul
platformei online de videoconferinla WebEx.

Convocarea sedintei comisiei a fost facuta la solicitarea din data de
31.05.2024 a domnului pre§edinte Smighelschi Cosmin Victor.

1.

2.

Smighelschi Cosmin Victor - Pre9edinte - prezent

Mardarovici Diana - absent

3.

4.

5.

Bujduveanu Stelian – absent

Covaci Florin – prezent

Cantea luliana Roxana - Secretar

6.

7.

8.

9.

Vigheciu Adrian Nicolae - prezent

Olteanu Cristian Marian - prezent

Petrescu Natalia – prezent

Militaru catalin- Marian - prezent

Domnul consilier Smiqhelschi Cosmin Victor
Buna diminea Ia, suntem la comisia de patrimoniu de astazi 31

mai, avern cvorum suntem prezen Ti 9apte membrii din noua.
Tntrucat doamna Mardorovici Diana lipse9te va trebui sa alegem

secretar pentru comisia de astazi.
votam ordinea de zi cu cele doua puncte:

1. Alegerea secretarului
2. Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii catre Consiliul

Judejean llfov a prelungirii duratei trecerii din domeniul public al
judejului llfov 9i administrarea Consiliului Jude jean llfov Tn domeniul
public al Municipiului Bucure9ti 9i administrarea Consiliului General
al Municipiului Bucure9ti, a strazilor 9i suprafejelor de teren pentru
realizarea bazinelor de reten jie 9i stajiilor de preepurare din
ansamblul de locuinje Henri Coanda
Initiator – Primarul General al Municipiului Bucure9ti
Comisii
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- Comisia de patrimoniu
- Comisia pentru utilita li publice 9i salubritate
- Comisia juridica 9i de disciplina

Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva ordinea de zi a fost
aprobata.

Propun pe doamna Cantea luliana Roxana pentru a fi secretar al
acestei comisii pentru 9edinta de astazi.

Vot va rog.

Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva doamna Cantea
luliana a fost desemnata secretar.

Punctul 2 - Proiect de hotarare privind aprobarea solicitarii catre
Consiliul Jude jean llfov a prelungirii duratei trecerii din domeniul
public al judetului llfov 9i administrarea Consiliului Judejean llfov in
domeniul public al Municipiului Bucure§ti §i administrarea
Consiliului General al Municipiului Bucure9ti, a strazilor §i
suprafejelor de teren pentru realizarea bazinelor de retenjie 9i
stajiilor de preepurare din ansamblul de locuinje Henri Coanda

Doamna Persunaru Mariana – Directia Patrimoniu
Buna ziua. Este vorba de solicitarea catre Consiliul Judetean llfov de

prelungire cu inca 9ase lunt a termenului de transfer a strazilor din
Cartierul Henri Coanda, judetul llfov Tntrucat Tn iunie 2024 se va implini
termenul pentru care am solicitat la sfar9itul lunii decembrie 2023,
Consiliul General a solicitat transferul. Colegii de la Directia Servicii
Publice sunt 9i ei in sala 9i ar putea sa spuna necesitatea poate acestuia,
injeleg ca inca n-am finalizat proiectul fapt pentru care e necesara o noua
prelungire a termenului perioadei de transfer.

Domnul consilier Smiqhelschi Cosmin Victor
Daca sunt in sala Ti rog sa vina Ia microfon 9i Ia ultima 9edinta de

consiliu daca Tmi amintesc am avut Tntrebari poate le preTntampinam
acuma sau macar ne lamurim Tn 9edinja de patrimoniu cu stadiul actual.

Doamna Pop Cristina – §ef Serviciu Alimentare cu Apa 9i Canalizare
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Buna ziua. Tntr-adevar lucrarile au fost sistate Tn luna decembrie
datorita faptului ca aparand acea ordonan+a de urgenla cu restrictiile
bugetare nu s-a putut semna la momentul atribuirii contractului de
supervizare contractul de supervizare. Contractul s-a semnat de abia dupa
aprobarea bugetului 9i transmiterea sumelor catre trezorerie adica Tn luna
mai, in speta s-a dat ordinul de reluare a lucrarilor, lucrarile se desfasoara
speram ca in aceste 9ase luni sa fie 9i ultimele pentru ca conform
contractului datorita sistarii vom face o prelungire de termen 9i la executie
se va finaliza conform prevederilor contractuale Tn luna noiembrie. Deci,
pana atunci lucrarile de alimentare cu apa 9i canalizare vor fi gata pentru
ca stadiul este foarte avansat al lucrarilor. Daca aveji alte Tntrebari va rog.

Domnul consilier Smiqhelschi Cosmin Victor
Eu m-am lamurit, asta vreau sa aud ca s-au reluat lucrarile. Daca

colegii au Tntrebari, va rog. Daca nu sunt va propun sa trecem la vot.

Domnul Vigheciu Adrian Nicolae a votat verbal pentru.

Cu 7 voturi pentru, 0 abjineri, 0 voturi Tmpotriva avizul este favorabil.

va mul+umesc, acestea fiind spuse declar 9edinta Tnchisa, ne vedem
luni la sedinta de consiliu. O zi buna tuturor La revedere

Sedinta s-a Tncheiat Ia ora 14.00

Nota: Consemnarea voturilor s-a realizat Tn conformitate cu
rezultatele generate de sistemul de vot online cu aplicajia integrata
Slido precum §i pe baza votului exprimat verbal de catre consilierii
generali care nu au putut vota in modalitatea menjionata mai sus.

Presedinte
Smighelschi Cosmin Victor

Secretar
Cantea luliana Roxana


